
 

 
PAGINA 

1 van 3 
 
 
 
 

 

     

> RETOURADRES Postbus 1992, 6201 BZ  Maastricht 

 

 BEZOEKADRES  

Mosae Forum 10 
6211 DW  Maastricht 
 
POSTADRES 

Postbus 1992 
6201 BZ  Maastricht 
 
 

 

  

Aan de fractie van MV 
de heer J.G.H. Hoen 

de heer P. Vrehen 

 
 

ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

Vragen ex art. 47 RvO inzake dag- en 

nachtopvang Singel 9 

 28 augustus 2017 

Verzonden: 29 augustus 2017 

 1  

BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  

HH (Herman) Reiters  043 350 5415  2017-23981  

E-MAILADRES  FAXNUMMER   UW REFERENTIE  

herman.reiters@maastricht.nl  043 - 350 4141  ---  

Geachte heer Hoen en Vrehen  

  
V

ra
g

en
 ex

 a
rt. 4

7
 R

v
O

 
in

za
k

e 

Onderstaand treft U de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in kader van 
artikel 47 van het Reglement van Orde. 
 
Vraag 1: 
Lijkt het er niet meer en meer op dat er juist, in plaats van zgn. ontmanteling van het Slaaphuis, 
eerder behoefte is aan nog een soortgelijke opvang, met kwalitatief goede begeleiding? 
 
Antwoord 1: 
De ontwikkelingen die u schetst bij de dag- en nachtopvangvoorziening Singel 9 zijn juist. In de 
maanden juni en juli is er plotselinge toename van nieuwe gebruikers van deze voorziening 
zichtbaar. Deze toename is geheel onverwachts en komt niet overeen met de tendens dat het aantal 
gebruikers in de zomermaanden juist aanzienlijk afneemt. Het lijkt erop dat deze toename zich ook 
alleen in onze regio voordoet. In Heerlen en Sittard is er geen sprake van toename. 
De oorzaken van deze toename en de aard van de problematiek van de betreffende personen wordt 
momenteel onderzocht. 
 
Het huidige beleid is gericht op een zo snel mogelijke doorstroom vanuit de dag- en nachtopvang 
naar een beter passende opvang, waarin kwalitatief goede begeleiding op maat voor de betreffende 
cliënten wordt geboden. Uitbreiding van een noodopvangvoorziening staat juist haaks op dit beleid. 
Het is op dit moment te vroeg om te stellen dat ons beleid bijgesteld dient te worden. Hiervoor willen 
we eerst de uitkomst van het onderzoek en het verdere verloop afwachten. 
 
Vraag 2: 
U bent het toch met ons eens dat we een vreselijk incident moeten voorkomen door nu 
daadkrachtige maatregelen te nemen? 
 
Antwoord 2: 
Dat zijn wij met u eens. 
Deze hogere aantallen leidden in deze maanden –mede door de zomerse weersomstandigheden- tot 
een verhoging van de spanning en een aantal kleinere incidenten in huis. 
Daarom zijn inderdaad met spoed deze maatregelen bij het Leger des Heils getroffen: 

 Tijdelijke inzet van beveiliging gedurende de avond- en nachturen 

 Extra inzet van psychiatrische ondersteuning 
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 Extra begeleidingspersoneel ter versnelling van doorstroom naar passende vervolgzorg 

 Intensivering van de dagbestedingsactiviteiten 
 

Daarnaast zijn er ook maatregelen getroffen ten aanzien van crisisplaatsen bij Jekerzicht, zodat de 
groep zwerfjongeren hier adequaat kan worden opgevangen en niet in Singel 9, zoals dit inderdaad 
de afgelopen maanden incidenteel is gebeurd. 
 
Vraag 3: 
Is het waar dat de achterkant gewoon op slot is, en dat er wel opvang is maar geen begeleiding en 
dat een groot deel van deze hulpvragers op de zwarte lijst van bijvoorbeeld woningcorporaties 
staan? En dat er daarnaast ook nog een groot gebrek aan sociale huurwoningen is? 
 
Antwoord 3: 
De uitstroom uit de andere opvangvoorzieningen (Maatschappelijke Opvang en Beschermd Wonen) 
verloopt inderdaad niet naar behoren. Dit is een bekend gegeven. Ten aanzien van het aantal 
woningen dat beschikbaar is voor deze doelgroep zijn er Prestatie-afspraken gemaakt met de 
corporaties. Voor Maastricht gaat het hier om 120 woningen. Voor de korte termijn lijkt dit aantal 
voldoende te zijn. De problemen doen zich echter voor in de tijdige beschikbaarheid van deze 
woningen en in zogenaamde woonblokkades.(personen met hoge huurschulden of onacceptabel 
woongedrag in het verleden).  
Hiervoor is een breed gemeentelijk onderzoek (het Achterdeur-project) in een afrondende fase en 
worden er nadere afspraken gemaakt met de betreffende stakeholders (corporaties, Housing 
Accomodations, opvang- en begeleidingsorganisaties.) Uw raad zal hierover op korte termijn nader 
geïnformeerd worden. 
 
Vraag 4: 
Hoe staat het met het plan, zoals aangekondigd in schrijven van 12 oktober 2016, dat de corporaties 
ook in Maastricht goedkope huurhuizen gaan bouwen om de groeiende problemen van daklozen op 
straat op te lossen? 
 
Antwoord 4: 
In de door u genoemde brief is vermeld dat met de corporaties afspraken worden gemaakt over het 
beschikbaar stellen van extra woningen voor deze doelgroep. Het gaat hier om woningen vanuit het 
bestaande woningbestand in de stad.  Er worden dus geen extra woningen bijgebouwd. 
 
Vraag 5: 
Is uw college bereid, gezien de vele vragen en meningen over de noodopvang in de stad, deze zaak 
na het reces in een Stadsronde te bespreken? 
 
Antwoord 5: 
Natuurlijk willen wij u graag nader informeren over de gang van zaken en voortgang over de vormen 
van noodopvang in de stad. Hierbij willen we dan ook graag de uitkomsten van het Singel 9-
onderzoek, het Achterdeurproject, de maatregelen ten behoeve de zwerfjongeren en de plannen 
voor crisisopvang (Time-out) van personen met verward gedrag betrekken. Een en ander kan dan 
voorbereid worden in de raadsklankbordgroep rondom de Maatschappelijke Opvangthema’s. 
 
 
Vraag 6: 
Hoe is het met de voortgang van de zgn. Triade aanpak, destijds geadviseerd door Professor Martin 
de Vries naar aanleiding van het gruwelijke incident? Heeft hierover al een evaluatie 
plaatsgevonden? 
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Antwoord 6: 
Het gedachtegoed van de zg.Triade-aanpak gaat over gedeelde verantwoordelijkheden tussen 
gemeente, burgers in buurten en wijken, en professionals in die wijken. Dit is meer een visie dan een 
concrete methodiek. In feite is dit de basis van onze gebiedsgerichte aanpak en het thema van 
zelfsturing van wijken. Dit wordt voortvarend  vormgegeven en in de praktijk krijgt dit verschillende 
vormen naarmate de betreffende situaties. En het is ook geen statisch geheel. Het groeit naargelang 
de ontwikkeling en behoefte van wijken en buurten. 
 
De ontwikkeling buurtgerichte aanpak, de ontwikkeling buurtnetwerken en de samenwerking tussen 
professionals en bewoners wordt eind dit jaar geëvalueerd 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
Jack Gerats,  
Wethouder Wmo, Welzijn, Buurten, Burgerparticipatie en Vergunningen 
 
 


